
Notulen ledenvergadering 16 maart 2023 
 
Aanwezige bestuursleden: 
J. Wessels plv. voorzitter, K. Gils penningmeester, H. de Weerd secretaris en ledenadministratie, R. Zwiers, 
K.  Stevens. 
 
 
1.  De plv. voorzitter Jan Wessels opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 
2.  Aanvulling op de agenda punt 2A Vaststellen notulen van ledenvergadering van 9 maart 2022. 
     Met deze wijziging is de agenda vastgesteld. 
 
2A Bij de notulen van 9 maart 2022 moet nog bij punt 5 Ientse van der Sluis worden toegevoegd. Verder geen  
      opmerkingen.  
 
3.  Het jaarverslag van 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4.  Klaasje Gils geeft uitleg over het financieel verslag, mooi positief resultaat over 2022. 
      De Vergadering gaat hiermee akkoord. 
 
5.  Ientse van der Sluis heeft samen met Marja van der Velden de kascontrole gedaan, zij hebben geen  
     onregelmatigheden kunnen vinden en derhalve alles in orde bevonden. 
     Hij stelt voor om het bestuur décharge voor het financieel verslag te verlenen. Applaus voor de penningmeester  
     en bedankt voor de lekkere koffie penningmeester. 
 
6.  Ientse van der Sluis treedt uit de kascommissie. Jan Kuik treedt toe tot de commissie. 
      De commissie bestaat nu uit mw. Marja van der Velden en dhr. Jan Kuik. 
      Reserve is dhr. Henk Brink.   
 
7.  Begroting 2023. Het bedrag voor inkomsten uit de contributie is lager geworden in verband met een lager 
     ledental. De begroting geeft verder geen aanleiding tot opmerkingen dus vastgesteld. Klaasje, bedankt voor de 
     verslaglegging. 
 
8.   Statutenwijziging in verband met de Wet Bestuurlijke Integriteit de WBTR. 
       E.e.a. moet nog vastgelegd worden. Kan in 2024 ook nog want de ledenvergadering moet goedkeuring 
       geven voor statutenwijziging. 
 
9.    Bestuursmutaties. 
       We zoeken nog een nieuwe voorzitter en een algemeen bestuurslid. Zijn er in de zaal nog kandidaten of 
       weet iemand nog kandidaten. Aanmeldingen kan men doen bij het huidige bestuur. 
 
10.  Rondvraag: 

- Gerard Pronk: in Smilde en Westerbork zie je allemaal vlaggen. In Beilen zie je geen vlaggen. Zijn er geen 
vlaggen van Beilen? Jan Wessels antwoordt: Sinds het samengaan van de verschillende gemeenten tot de           
gemeente Midden-Drenthe is er geen vlag meer. Richard zal e.e.a. nakijken. 

- Harm Haddering: vraag/tip voor de redactie: een rubriek voor een bepaald pand of oude gebruiks-
voorwerpen en waardoor dat nu is vervangen. Daardoor zijn er dan 2 vaste rubrieken. E.e.a. ook met 
betrekking tot de vulling van het blad. De redactie heeft het genoteerd. 
 

11. Jan Wessels sluit de vergadering. 
 
Na de pauze was ‘Under Professoren’ van het Huus van de Taol. 
De aanwezigen werden getest op hun kennis van het Drents aan de hand van Drentse streekproducten en 
huishoudelijke woorden. Het was een vermakelijk geheel, allemaal in het Drents.  
  


